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Van Acker: “Eerste toffe activiteit sinds terugkeer uit Rio”
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Haar eerste 'toffe activiteit' sinds haar terugkeer uit Rio? Dat was volgens zeilster Evi Van Acker een bezoek aan het Centrum voor
Volwassenenonderwijs (CVO) Handelsschool in Aalst. Directeur Stany Meskens slaagt er jaarlijks in om bekende koppen naar zijn
school te lokken tijdens de opening en dat waren deze keer vier olympische medaillewinnaars. Behalve Van Acker tekenden ook
atletiekster Hanna Mariën en judoka's Ulla Werbrouck en Gella Vandecaveye present. “Neem niet te veel hooi op uw vork”, was de
raad van Van Acker aan de cursisten. “Ik heb ook studies bio-ingenieur gecombineerd met topsport. Na tien jaar had ik pas mijn
diploma, maar het belangrijkste is dat je voor verschillende dingen kan slagen als je volhardt.” (lds)

LEEN DE SMEDT
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